
 

Zápis z jednání Komise Smart City 
 

 
Datum: 07.02. 2024 

 

 

Účast: Mgr. Pavel Špeta, MBA, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann, Ing. Libor Hlaváč, Pavel Boháč 

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 5 členů z 9 členů) 

 

Omluveni: Aleš Barášek, Tomáš Dvořáček, Mgr. Marek Školoud, Tomáš Podlena 

 

Hosté:     Ing. Milan Přílepek, energetický manažer města Příbram  
     PhDr. Marie Pilíková, vedoucí Odboru řízení projektů a dotací 
                 Bc. Vladimír Karpíšek, 1. místostarosta města Příbram 
         

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Informace hosta pana 1. místostarosty Bc. Vladimíra Karpíška 

4. Hlasování komise 

5. Diskuze 

6. Závěr 

 

ad 1) Zahájení 

Robert Edelmann, pověřený vedením dnešního jednání, přivítal všechny přítomné členy a hosty 

jednání.  

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 5 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

ad 3) Informace hosta pana 1. místostarosty Bc. Vladimíra Karpíška: 

Členové komise se obrátili na 1. místostarostu s dotazem na zpětnou vazbu ze strany Rady města 

Příbram ohledně návrhů komise SC, které byly Radě v minulém roce předkládány. Pan Karpíšek 

přítomné informoval o běžících projektech – navigace na parkoviště, jednání o smart řešeních s firmou 

Omexon. Komise spolu s panem Karpíškem domluvila další fungování a práci komise. Komise si 

postupně na svá jednání pro konkrétní témata bude zvát vedoucí odborů, pod které daná problematika 

spadá. Vedoucí odboru pak může rozpracované návrhy předkládat RM ke schválení. První oblastí, 

kterou komise v tomto směru začne řešit, je téma z minulého jednání komise – AI a její využitelnost 

v rámci MěÚ Příbram. Toto téma spadá pod Odbor informačních technologií, jehož vedoucím je Ing. 

Jan Drozen. 

 

ad 4) Hlasování komise o pověření koordinátorky projektu, Mgr. Petry Pazderkové, přizvat Ing. Jana 

Drozena – vedoucího odboru informačních technologií, na příští jednání komise dne 13.3.2024 

 

hlasováno pro: 5 

                proti: 0  

         zdržel se: 0 

 

 



ad 5) Diskuse  

V rámci diskuse řešila další témata s cílem ujasnit si, který odbor je kompetentní pro jejich řešení. 

Komise aktualizuje svůj dokument z června 2023, kde byly uvedeny priority z pohledu komise, a 

postupně tato témata začne komunikovat s vedoucími konkrétních odborů. Cílem komise je v tomto 

informovat se, co se již řeší, a s čím by mohla být konkrétním odborům prospěšná z pohledu Smart city 

řešení. Společně pak takový projekt rozpracovat a předložit ke schválení realizace Radu města Příbram.  

 

ad 6) Závěr  

Příští jednání komise proběhne dne 13.3.2024 od 18:00 h. 

 

 

 

Datum: 07.02.2024 

Zapsal: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek v. r. 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina s podpisy je uložena u koordinátora) 

 


